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PROTOKÓŁ Nr 39/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 2 listopada 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6 członków Komisji: 
 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Szczerbaty Iwona 

6. Wągrowski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 
 

1. Sławiński Sławomir 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zapoznanie się z uchwałą Nr VI/73/2021 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z 

dnia 1 października 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta 

Kamienna Góra informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za I 

półrocze 2021 roku – BRM.0012.6.30.2021 

5. Zapoznanie się z pismem Hufca ZHP Kamienna Góra – BRM.0012.6.31.2021 

6. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wnioski radnych z XLIV Sesji RM 

z dnia 29 września 2011 r. – BRM.0003.77.2021 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

KBSiR – BRM.0003.79.2021 

 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad. 4. - BRM.0012.6.30.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. Nr 1 do protokołu/. 
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Ad. 5. - BRM.0012.6.31.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie pisma do mecenasa, w celu zaopiniowania, 

czy możliwe jest bezterminowe użytkowanie pomieszczeń w budynku po byłym 

Gimnazjum Nr 1 w Kamiennej Górze przez ZHP Kamienna Góra? 

 

Komisja złożyła wnioski: 

 

1. Mając na uwadze pismo Związku Harcerstwa Polskiego Kamienna Góra z dnia 20 

października 2021 r. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o ujęcie Hufca ZHP Kamienna Góra w opracowywanej dokumentacji 

zagospodarowania budynku po byłym Gimnazjum Nr 1 przy ul. Lubawskiej  

z przeznaczeniem I piętra na stałą siedzibę ZHP.  

 

2. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje o ujęcie 

w budżecie miasta na 2022 r. dofinansowania ZHP Kamienna Góra w kwocie 10 000 zł 

(z przeznaczeniem na zakup biurek, krzeseł, materiałów pomocniczych itp.). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie. 

 

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 6. - BRM.0003.77.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad. 7. – BRM.0003.79.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja złożyła wniosek:  

 

Mając na uwadze odpowiedź Sekretarza Miasta oraz Wydziału ZIF z dnia  

28 października 2021 r. na wniosek Komisji, Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady 

Miasta Kamienna Góra wnioskuje o udostępnienie umowy i aneksów dotyczących 

realizacji zadania pn. „Przebudowa ulicy Papieża Jana II w Kamiennej Górze” 

z uwzględnieniem protokołów odbiorów częściowych i protokołu odbioru końcowego. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8. Sprawy różne 

 

Komisja złożyła wniosek: 
 

3. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra w imieniu 

wspólnoty mieszkaniowej budynku Placu Wolności 8 w Kamiennej Górze, monituje do 

Spółki Mieszkaniowej i radnych rady miasta o nadzór nad pracami porządkowymi na 

klatce schodowej,  wynikającymi z prowadzonego remontu mieszkania komunalnego 

przez spółkę. Ponadto Komisja wnioskuje o utrzymanie należytego porządku w ww. 

budynku oraz o powiadomienie przez Spółkę Mieszkaniową o wykonanych pracach. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Ad.9. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/ Violetta Majak 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


